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Zapytanie 

 

Dot. terenu przy teatrze "Kana" 

 
W bezpośrednim sąsiedztwie jednego z głównych wjazdów do miasta, przy zjeździe z Trasy 

Zamkowej, znajduje się jakaś składająca się z desek konstrukcja. Teren wokół jest nieuporządkowany, 

a wskutek umieszczenia w tym miejscu takowej konstrukcji potęguje chaos wizualny panujący w 

Szczecinie. Dodatkowo duża częśd tego terenu jest opanowana przez parkujące w nieładzie 

samochody, które w dużej mierze przyczyniły się do degradacji zieleni na istniejącym skwerze. 

 



 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Czy obecne zagospodarowanie reprezentacyjnego fragmentu miasta winno nawiązywad 

formą do standardów Trzeciego Świata? 

2. Jaki jest cel utrzymywania konstrukcji złożonych z desek wzdłuż wjazdu z TZ do śródmieścia? 

3. Czy urządzony w tym miejscu parking dla pojazdów jest dopuszczalny? 

4. Jakie dalsze kroki zostaną podjęte, aby ten teren ucywilizowad? Kiedy to nastąpi? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


